
Agnieszka Łętocha 

Radna Miasta Krakowa 

______________________ 

         Kraków, 24.02.2025. 

 

Szanowny Pan  

Aleksander Miszalski 

Prezydent Miasta Krakowa 

 
 
Dotyczy: Wniosek o udostępnienie mieszkańcom linii autobusowej nr 300 

 
W imieniu mieszkańców osiedla Wola Justowska zwracam się z uprzejmą prośbą o 
umożliwienie korzystania z autobusu linii nr 300 poprzez wyznaczenie następujących 
przystanków na trasie do lotniska: M. Konopnickiej, Instytut Reumatologii, Przegon, 
Piastowska, Lajkonik, Strzelnica, Sielanka, Park Decjusza. 

Autobus aktualnie nie zatrzymuje się na ww. przystankach, kursując bezpośrednio na trasie 
do lotniska. Mieszkańcy zgłaszają, iż często widzą autobus linii 300 jadący całkowicie 
pusty, podczas gdy oni sami zmuszeni są korzystać z bardzo opóźnionego i potwornie 
przepełnionego na tej trasie autobusu 152.  

Mieszkańcy wielokrotnie kierowali pisma w tej sprawie i przesyłali zdjęcia  pustego 
autobusu 300 na adres – sekretariat@zpt.krakow.pl.   

Proszę o uwzględnienie, iż na przystanku na M. Konopnickiej czekają codziennie osoby 
niepełnosprawne z Centrum dla Niewidomych i Słabowidzących, którym potrzebny jest 
transport, także na lotnisko. 

Mając na uwadze powyższe, zwracam się z prośbą o pilne zadysponowanie stałego 
przystanku przy ul. M. Konopnickiej oraz następujących przystanków na żądanie: Instytut 
Reumatologii, Przegon, Piastowska, Lajkonik, Strzelnica, Sielanka, Park Decjusza. 

Proszę także o uwzględnienie, iż obecnie jedyną alternatywą dla autobusu 152 jest 
taksówka lub prywatny samochód, czyli rozwiązania kosztowne i/lub nie ekologiczne. 

Krakowianie powinni mieć prawo korzystać z komunikacji miejskiej na linii na lotnisko, 
wygodnie, ekologicznie i tanio. 
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